
1 
 

Protokół Nr 121/21 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego 

w dniu 13 stycznia 2021 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wołowie 
 przy pl. Piastowskim 2 w Wołowie, w godz. 08.10 – 08.40. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Dziarski Janusz – przewodniczący Zarządu 
2) Iskra Jarosław - członek Zarządu 
3) Józef Szumilas  - członek Zarządu 
4) Anna Wróbel  – członek Zarządu 
5) Artur Fojt – członek Zarządu 

 
Nadto na posiedzeniu byli obecni: 
P. Artur Gaweł – pracownik Biura Kontroli i Audytu.  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Starosta witając uczestników spotkania. Następnie 
przedstawił porządek posiedzenia. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 
3. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Powiatu Wołowskiego dla Pana Janusza Dziarskiego Starosty Powiatu 
Wołowskiego. 

4. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie pełnomocnictwa Pani Krystyny 
Adaśko, dyrektora Powiatowego Centrum Edukacji i Pomocy Psychologiczno-
Pedagogicznej w Wołowie do reprezentowania Powiatu Wołowskiego. 

5. Sprawy różne. 
6. Przyjęcie protokołu nr 120/21 z dnia 08.01.2021 r.  
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad.2  Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia.  
 
Proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3 Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Wołowskiego dla Pana Janusza 
Dziarskiego Starosty Powiatu Wołowskiego. 
 
Pan Starosta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Zarząd 5 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 
„wstrzymujących się” podjął uchwałę Zarządu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 
reprezentowania Powiatu Wołowskiego dla Pana Janusza Dziarskiego Starosty Powiatu 
Wołowskiego. 
 
Ad. 4 Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Zarządu w sprawie pełnomocnictwa Pani 
Krystyny Adaśko, dyrektora Powiatowego Centrum Edukacji i Pomocy 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Wołowie do reprezentowania Powiatu Wołowskiego. 
 
Pan Starosta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Zarząd 5 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 
„wstrzymujących się” podjął uchwałę Zarządu w sprawie pełnomocnictwa Pani 
Krystyny Adaśko, dyrektora Powiatowego Centrum Edukacji i Pomocy Psychologiczno-
Pedagogicznej w Wołowie do reprezentowania Powiatu Wołowskiego. 
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Ad.5 Sprawy różne.  
 
Pan Starosta poinformował, iż w związku z ograniczeniem przez wojewodę dolnośląskiego  
ilości łóżek „covidowych” w wołowskim szpitalu Prezes Powiatowego Centrum Medycznego  
w Wołowie uruchamia oddział internistyczny w wołowskiej placówce. Wg zapowiedzi Pana 
Prezesa od dnia 18.01.2021 r. reaktywowany zostanie oddział wewnętrzny. 
 
Nadto poinformował, iż w przychodni w Brzegu Dolnym odbyły się szczepienia personelu 
medycznego. W Wołowie również będzie uruchomiony punkt szczepień.  
 
Na posiedzenie przybył P. A. Gaweł.  
 
Pan Artur Gaweł odniósł się do złożonego wniosku o zabezpieczenie brakującej kwoty  
w przedmiocie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania pn. 
”Zakup wraz z dostawą urządzeń medycznych na potrzeby Powiatowego Centrum 
Medycznego w Wołowie” w ramach projektu przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu 
spowodowanemu przez Covid-19. Wskazał, iż w związku z przeprowadzoną procedurą 
przetargową najkorzystniejsza oferta przekracza zabezpieczoną wartość zadania. Aby 
zrealizować grant brakuje ok. 15.000,00 zł. Przedstawił dwa możliwe rozwiązania. Pierwsze 
rozwiązanie - zmniejszenie wolumenu zakupu, drugie - zakup całego sprzętu przy partycypacji 
w kosztach przez Powiat Wołowski. 
 
Nadto P. Gaweł poinformował, iż przetarg odbył się w dniu wczorajszym. Kwota została 
podzielona na transze. Wniosek dotyczy różnicy w kwocie. Przetarg obejmuje zakup 
kompletnych łóżek szpitalnych, termometrów itd.  
 
P. A. Fojt przychylił się do wniosku P. A. Gawła. 
 
Wicestarosta J. Iskra – przychylił się do wniosku.  
 
P.A. Wróbel wskazała, iż przychyla się do wniosku. Dodała, że istotna jest opinia  P. Skarbnik 
w tym zakresie. 
 
P. J. Szumilas podzielił zdanie P. A. Wróbel, dodał, iż warto zapoznać się z opinią Pani 
Skarbnik.  
 
P. Starosta podzielił głos P. A. Wróbel i P. J. Szumilasa.  
 
P. A. Gaweł wskazał, iż decyzję należy podjąć w ciągu kilku dni.  
 
P. Starosta poinformował, iż skontaktował się z nim wojewoda dolnośląski celem przekazania 
informacji gminom w zakresie organizacji dowozu seniorów na szczepienia przeciw Covid-19 
oraz uruchomienia infolinii.  
 
P.  J. Szumilas – zaproponował, aby rozpropagować szczepienia przeciw Covid-19 w lokalnej 
prasie. Zapytał w których punktach przeprowadzane są szczepienia? 
  
P. Starosta poinformował, iż szczepienia odbywają się w Wołowie w przychodniach: „PCM”, 
Manamedica, Gemini. Na terenie Gminy Wińsko są trzy punkty szczepień w przychodniach w  
Wińsku, Głębowicach i Krzelowie. W Brzegu Dolnym jest jeden punkt - przychodnia „PCM”.  
 
P. A. Wróbel – odniosła się do prywatnych podmiotów przeprowadzających szczepienia, 
zasugerowała zaproszenie przedstawicieli celem omówienia harmonogramu szczepień 
przeciw Covid-19.  
 
P. Starosta zaproponował, aby posiedzenia Zarządu Powiatu Wołowskiego odbywały się  
w każdą środę o godzinie 08.10.  
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P. A. Wróbel wskazała problem pojawiających się dzików w pobliżu domów, 
przemieszczających się ulicami miasta Wołowa. Zwróciła się o przeprowadzenie rozeznania 
w sprawie przez odpowiedni wydział starostwa, celem wyeliminowania problemu. Dodała, iż 
sprawa jest uciążliwa dla mieszkańców.  
 
P. Starosta poinformował, iż były wcześniej przeprowadzane odstrzały dzików zgodnie  
z decyzją. Sprawą zajmował się Wydział Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa tut. Starostwa.   
 
P. Wicestarosta J. Iskra – wskazał, iż sporna pozostaje kwestia zapłaty za odstrzały dzików, 
odnośnie tego kto ma ponieść koszty - wojewoda, czy starosta. Jednorazowy odstrzał to koszt 
10-20 tys. zł. 
 
P. Starosta - zapisy ustawowe w tej kwestii są nieprecyzyjne. Sprawa wymaga wyjaśnienia.  
 
Ad. 6 Przyjęcie protokołu nr 120/21 z dnia 08.01.2021 r. 
 
Protokół nr 120/21 z dnia 08.01.2021 r. został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 Zamknięcie posiedzenia.  
 
Wobec wyczerpania porządku p. Starosta zamknął posiedzenie Zarządu. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokolant: 
Marta Drabik  

 
Członkowie:   
  Janusz Dziarski 
 
 
 

Jarosław Iskra 
 
 
 

       Józef Szumilas 
 
 
 
       Artur Fojt   
 

 
 
                                                                                             Anna Wróbel 
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